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SKRACENI ZAPISNIK

Sjednice Skol.kog odborao odrZane u ponedjeljak, 31.01.2022. godine
elektronskim putem s poietkom u 11:00 sati.

Predsjedavatelj : gda. Biserka Leskovar
Prisutni 6lanovi: I . Biserka Leskovar,2. SnleLana Martinez,3. Anita Ptidek
Sirodi6, 4.Ivan Vincek, 5. Milivoj Ptidek, 6. Ivan Kuhari6, 7. Robert Pu5kadija

Ostali prisutni:

o Nata5a Fadiga, ravnateljica
o Nada Martinez, tajnica (zapisnidarka)

Sjednicu Skolskog odbora otvorila je gda. Biserka Leskovar koja je pozdravila
nazodne dlanove i potvrduje da je na sjednici prisutan potreban broj dlanova(7)
za pray oyalj ano odludivanj e te predlaZe slj edeci

DNEVNI RED

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednic" Skol.kog odbora odrZane
21.12.2021. godine.

2. Usvajanje izvje5da za razdoblje od 01.01.2021. do 31.12.2021. godine



3. Izvje5taj ravnateljice o stanju sigurnosti, provodenju preventivnih
programa te mjerama poduzetih u cilju za5tite uienika

+. Razno

Dnevni red je dat na usvajanje.

Zakljuiak:
PredloZeni dnevni red je jednoglasno usvojen.

Toika 1.

Zapisnik sjednice Skolskog odbora odrZane 21.12.2021 . dostavljen je

dlanovima Skolrkog odbora u radnom materijalu. Predsjednica Skolskog odbora

gda. Biserka Leskovar poziva dlanove da iznesu primjedbe na zapisnikiz
prethodne sjednice.

Zakljuiak:
Zapisnik sa sjedni.. Skolrkog odbora od 21.12.2021. godine je jednoglasno

usvojen.

Toika 2.

Ravnateljica je prisutnima dala Izvje56e zarazdoblje 01 .01.2021. do

31.12.2021. godine.

Zakljuiak:
Svi ilanovi Skolskog odbora su jednoglasno usvojili lzvje56e za razdoblje
od 01.01.2021. do 31.12.2021. godine.

Todka 3.

Ravnateljica gda. Nata5a Fadiga je prisutnima dala Izvje5taj o stanju sigurnosti,
provodenju preventivnih programa te mjerama poduzetih u cilju zaitite udenika.

Zakljuiak:
Svi ilanovi Skolskog odbora su isti usvojili.



Toika 4.

Prisutnima je predodeno rje5enje prosvjetne inspekcije u vezi natjedaja Likovne

kulture.

Zakljulak:
ilanovi Skolrkog odbora su jednoglhsno usvojili rje5enje

Dnevni red je zavr5en, o svim todkama predvidenim dnevnim redom je

raspravljeno i o njima odludeno.

Drugih primjedbi nije bilo te predsjednica Skolskog odbora zakljuduje sjednicu

u l3:00.
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